
Formulier - Mondelinge vraag

Bruno Jacques Walter Matthys (sp.a) op 30-08-2020 23.33 
  
Vraag gericht aan:
de deputatie 
  
Betreft (onderwerp): 
Dierenwelzijn in de provincie Oost-Vlaanderen 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
Geachte Deputatie, In het bestuursakkoord kunnen we lezen dat de deputatie begaan is met
dierenwelzijn. Het op een industriële manier kweken van dieren in heel kleine ruimtes is geen
voorbeeld van dierenwelzijn. Ik denk hierbij aan de kweek van zogenaamde "plofkippen". Het is
een mensonterende en ook dier-onterende manier van werken. Bovendien is het vlees van dieren
die op industriële wijze werden gekweekt niet lekker van smaak en vaak zeer ongezond. Tot slot
zorgen dergelijke "fabrieken" van kippenstallingen vaak voor overlast in de omgeving. 
  
Concrete vragen:
1) Wat is het standpunt van de Deputatie betreffende het op een industriële manier kweken van
dieren in de eigen provincie? 2) Wat is het standpunt van de Deputatie van betreft het kweken van
mestkippen in de Provincie Oost-Vlaanderen? 3) Hoe gaat de Deputatie om met hun
vergunningsbeleid betreffende bedrijven die mestkippen kweken? Kijkt de Deputatie enkel naar de
minimale wettelijke voorschriften, of houdt de Deputatie ook rekening met de gezondheid van
mens én dier? Houdt de Deputatie rekening met eventuele overlast in de buurt? 4) Hoe gaat de
Deputatie om met eventuele bezwaarschriften van de buurt bij het toekennen van vergunningen? Ik
heb ook nog een administratieve vraag: 5) Hoeveel vergunningen betreffende (uitbreiding van)
kippenstallen werden er in de nieuwe legislatuur al goedgekeurd en hoeveel werden er al
geweigerd? En tot slot: 6) Heeft iemand van de Gedeputeerden al ooit eens een bezoek gebracht
aan een mestkippen-bedrijf? Met vriendelijke groeten, Bruno Matthys 
  


